

雲峰畫苑

中國優秀藝術家展示實力的舞台 全世界藝術愛好者的家

雲峰畫苑創辦於 1986 年。次年正式開展龐大而長遠的藝術推廣計劃，至今已在香港、台灣、新加坡、馬來西亞、美加和中國大陸各地策劃舉辦了超過一千多個高質素畫展，出版了一百八十本畫集。其中籌備了六年的大型中國畫集《二十世紀中國繪畫精華錄》於 2001 年 8 月出版，獲得了中外藝術界和社會人士的高度評價。

雲峰畫苑一向以發掘及推介具有鮮明藝術個性，並有高難度技巧的中國實力派藝術家為主要方向。其多年來重點推介的畫家大多已成為中國各地具有影響力的一代名家，其中有數十位畫家的作品已成為香港國際拍賣行及中國各地著名拍賣行經常選擇拍賣的目標，進一步確立其在國內外藝術品市場的定位。

雲峰畫苑目前擁有一萬三千多件當代中國藝術家作品的豐富收藏，成為現代中國畫最大的投資者和推廣者之一。

雲峰畫苑總部設在香港，面積 1 萬 3 千多尺，成為活動策劃中心和海外藝術推廣的基地，另外在北京、廣東等地設有多間頗具規模的區域總部畫廊和展示中心。雲峰畫苑在中港各地的畫廊分別負起海外以及中國華北、華東和華南等地區的藝術推廣工作，對推介中國優秀藝術家作品扮演著積極的角色。

2004 年雲峰畫苑被中國美術組織評為中國十大畫廊之一，2005 年被中國文化部評為首批中國誠信畫廊，並被中華愛國國典編委會評為香港特別行政區「中華愛國集體」，入編國典。

2010 年雲峰畫苑建立了《明清建築家居木雕藝術館》，2012 年再建立了《中國古今藝術展示中心》，並向廣大市民免費開放，取得巨大社會迴響，再為中華文化事業作出新貢獻，2012 年再度被評為中國誠信畫廊。2014 年 12 月，《明清建築家居木雕藝術館》更榮獲亞洲十大民營博物館傑出貢獻獎。

雲峰畫苑創辦人郭浩滿先生是香港著名畫家、鑑賞家和藝評家，現被中外藝術界和傳媒譽為獨具眼光的藝術推廣戰略家和「中國畫家之友」，個人事跡被中外報章、雜誌、電視台等傳播媒體廣泛報導。

WAN FUNG ART GALLERY

Performing Stage for Distinguished Artists, Home for Art Lovers Worldwide

Wan Fung Art Gallery is established in 1986 and officially rated one of the top ten galleries in China. During these 20 years, Wan Fung has organized more than 1000 art exhibitions in Hong Kong, China, Taiwan, Singapore, Malaysia, U.S. and Canada. It has published more than 170 art albums, among which, 'Twentieth Century Masterworks of Chinese Painting' produced with six-year scrupulous preparation has earned high acclaim from all sectors of society in 2001.

Committed to bringing about outstanding Chinese artists who possess unique style and prominent artistic skills, most of the artists that Wan Fung promoted have become influential masters of different art schools in China. More than twenty artists are regularly on the list of selected lots in auction houses such as Sotheby and Christie's. All these enable Wan Fung to enjoy the prestigious status as the leading group in the international market of Chinese fine art.

Wan Fung Art Gallery has a collection of over 13,000 masterpieces of Chinese fine art with headquarter in Hong Kong and 3 galleries and 1 woodcarving museum branched in Beijing and Guangdong. Wan Fung discovers and promotes up-and-coming Chinese artists with unique styles and exquisite artistic skills. It is now one of the biggest investors and promoters of contemporary Chinese art in the world.

In 2004, Wan Fung Art Gallery was rated one of the top 10 art galleries in China by the Chinese Arts Organization. It had become one of the China's Integrity Galleries by the Ministry of Culture, PRC and selected in the Patriot Canon in 2005. In 2010 and 2012, Museum of Chinese Architectural Woodcarving in Ming-Qing Dynasties and Wan Fung Chinese Art Centre have been opened to the public respectively. In 2012, Wan Fung Art Gallery got the honor of "China's Integrity Gallery" again due to our continuous endeavour towards contributing to Chinese fine art. At the same year, Guangdong Wan Fung is also promoted as "Humanities and Education Base of Zhongshan City". In 2014, Museum of Chinese Architectural Woodcarving in Ming-Qing Dynasties Asia won Top Ten Private Museum Outstanding Contribution Award.

Dr. Kwok Ho Mun, the founder of Wan Fung Art Gallery, is a painter, connoisseurs and art critic. He is commented by the media as a strategist of art promotion with unique vision. His achievement is widely reported by Chinese and oversea media.